



البنك المصري لتنمية الصادرات
Export Development Bank of Egypt

The Egyptian Stock Exchange
Disclosure Sector

السادة / البورصة المصرية
قطاع الإفصاح

Cairo on : Aug 28th , 2023

القاهرة في : ٢٨ أغسطس ٢٠٢٣

Subject : Repeal of law no. 95 for the year 1983

الموضوع : إلغاء القانون رقم ٩٥ لسنة ١٩٨٣

Regarding law no. 170 for the year 2023, published on Aug. 23rd, 2023 repealing law no. 95 for the year 1983 , we clarify the following :

بالإشارة إلى القانون رقم ١٧٠ لسنة ٢٠٢٣ الذي تم نشره بتاريخ ٢٣ أغسطس في الجريدة الرسمية بخصوص إلغاء القانون رقم ٩٥ لسنة ١٩٨٣ الخاضع له البنك، نوضح ما يلي :

First : Law no. 170 for the year 2023 has absolutely no effect on the continuity of the bank's business.

أولاً : لا تأثير للقانون رقم ١٧٠ لسنة ٢٠٢٣ الصادر بإلغاء بعض القوانين الخاصة لبعض البنوك – ومنها قانون مصرفنا – على استمرار أعمال البنك.

Second : A BOD meeting is planned to be held to discuss the necessary steps towards amending / changing the bank's articles of association in light of repealing law no. 95 for the year 1983.

ثانياً : من المنتظر أن يتم عقد مجلس إدارة لمناقشة الخطوات اللازمة بشأن تعديل / تغيير النظام الأساسي للبنك في ضوء إلغاء القانون رقم ٩٥ لسنة ١٩٨٣ .

Third : The bank has not received anything regarding the public sector selling its shareholding in our issued capital.

ثالثاً : لم يتلق البنك ما يفيد بيع حصة المال العام في رأس مال البنك.

Best regards

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام

Disclosure and Investor Relations Officer
Yasser Osama Abdel Sadek

مسئول الإفصاح وعلاقات المستثمرين
ياسر أسامة عبد الصادق

Head Office

78, South Tesseen Road 5th District

New Cairo - Egypt

P.O Box: 22 Fifth district Post Code: 11835

Call Center : 16710

www.ebank.com.eg

SWIFT: EXDEEGCXXXX

المركز الرئيسي

قطعة رقم ٧٨ شارع التسعين الجنوبي مركز المدينة

التجمع الخامس - القاهرة الجديدة - مصر

صندوق بريد : ٢٢ التجمع الخامس الرمز البريدي ١١٨٣٥

الخط الساخن : ١٦٧١٠

www.ebank.com.eg

سويفت: EXDEEGCXXXX